

NEIL RAITT

Landscapetual

09.06.2016 - 16.07.2016

Simba was thrust into the limelight in 2013. He now lives and works in London. Simba was so scared, so scared man, but he grew into himself when that strange dust settled, the dust that rearranged everything.

*Sheets and sheets in the waste :
Aldi's well that ends well
Aldi's good in da hood
Aldi's fair in love and canvas*

A cactus is a member of the plant family Cactaceae within the order Caryophyllales. The word «cactus» derives, through Latin, from the Ancient Greek κάκτος, kaktos, a name originally used by Theophrastus for a spiny plant whose identity is not certain. And its a symbol of a mothers unconditional love in other cultures innit for its medicinal qualities.

A song for any season. Sat on the roof, kicked off the Bob Ross, see a few of the cabins they had got me quite cross. Anyway, the thing is what I really mean Is that

Joshua Sex was Born in Ireland, having graduated from the Royal College of Art in 2013. He now lives and works in London.

Brendan Giles was born in Sevilla, Spain. Having graduated from the Royal College of Art in 2011, he now lives and works in London

Tim Zercie was born in the USA. Having graduated from the Royal College of Art in 2013 he now lives and works in London

Vista had a sister, never knew how much he missed her. She now Lives and works in London.

Persistent Belief

- Charlie C C Audsely

Simba a été poussé sous les projecteurs en 2013. Il vit et travaille maintenant à Londres. Simba était si effrayé, si craintif. Mais il s'est épanoui d'un coup quand cette étrange poussière s'est installée, celle qui ré-arrange tout.

*Sheets and sheets in the waste :
Aldi's well that ends well
Aldi's good in da hood
Aldi's fair in love and canvas*

Le cactus est membre de la famille des Cactaceae de l'ordre des Caryophyllales. Le mot « cactus » est un dérivé du latin et provient du grec ancien κάκτος, kaktos, un mot utilisé à l'origine par Theophrastus pour qualifier une plante épineuse à l'identité non certaine. Dans certaines cultures c'est aussi un symbole de l'amour maternel inconditionnel - n'est-ce pas ? - pour ses qualités médicinales.

Un morceau de musique pour chaque saison. Se percher sur le toit, balancer du Bob Ross, voir quelques-uns des chalets qui m'avaient presque mis en colère. Peu importe, ce que je veux dire c'est vraiment cela.

Joshua Sex est né en Irlande et a obtenu en 2013 un diplôme du Royal College of Art. Il vit et travaille maintenant à Londres.

Brendan Giles est né à Seville, Espagne. Diplômé du Royal College of Art en 2011, il vit et travaille maintenant à Londres.

Tim Zercie est né aux Etats-Unis. Diplômé en 2013 du Royal College of Art, il vit et travaille maintenant à Londres.

Vista avait une soeur, il ne sut jamais à quel point elle lui manquait. Elle vit et travaille maintenant à Londres.

Croyance Persistante

- Translated from a text by Charlie C C Audsely

MONCHÉRI

67 rue de la Régence - 1000 Bruxelles
info@moncheri.co - www.moncheri.co

NEIL RAITT

Landscapetual

09.06.2016 - 16.07.2016

Born in Leicester UK, 1986. Lives and works in London, UK.

Solo Exhibitions

2016

MonChéri, Brussels, BL Fantasy Traveller, Nicelle Beauchene, New York, NY

2015

Happy Painting, Anat Ebgi, Los Angeles, CA 2014

Cabinectomy, Goss-Michael Foundation Residency, Dallas, TX

Caitlin Art Prize, Londonewcastle Project Space, London, UK

Group Exhibitions

2016

The Hermits' Cave, with Joshua Sex. theporchmuseum, New York, NY

2015

Post-Analog Painting, The Hole, New York, NY

The Silence of Ordinary Things, The Mistake Room, Los Angeles, CA

Art Los Angeles Contemporary, with Anat Ebgi, Santa Monica, CA

2014

Jack, Neil, Shane, Gareth and Matthew, Choi & Lager, Cologne, DE

Re-Define, Group show & Charity Auction, Dallas Contemporary, Dallas, TX

Morphol Scowl, Piccadilly Place, Manchester, UK

The Back of Beyond: Neil Raitt, Adam Bainbridge & Sam Irons, Hus Gallery, London, UK

2013

Painting Show and Performances, organized by Mathis Gasser, Winter Projects, London, UK

Buddy System Invitational, Breeze Block Gallery, Portland, OR

Show RCA, Royal College of Art, London, UK

Satelike, Departure Foundation, London, UK

Spooky Action, Blyth Gallery, London, UK

Form From Form, Matthews Yard, Greater London, UK

Near That Place, with Freya Douglas-Morris and Nicholas Johnson, Hockney Gallery, RCA, London, UK

2012

Summer Exhibition, Royal Academy of Arts, London, UK

Painting Summer Show, 15 Howie Street, London, UK

Druum, Queen of Hoxton, London, UK

Young Master's Exhibition and Auction, Rupert Cavendish, London, UK

WIP, Royal College of Art, London, UK

2011

Time and Travel, Ku' Damm 101, Berlin, DE

RCA Secret, Royal College of Art, London, UK

Summer In The City, Ben Uri Gallery, London, UK

At Play 3, South Hill Park, Berkshire, UK Somewhere, KT

Contemporary, Dublin, IE

2010

Artist's Advent Window, Wolf & Badger, London, UK Ishihara 13, The Book Club, London, UK

Open, Open!, Swiss Cottage Library, London, UK 2009 Hans Brinker Budget Trophy, Hans Brinker Hotel, Amsterdam, NL

Open 21, The City Gallery, Leicester, UK

Intern Show, Salem Art Works, New York, NY

Degree Show, Norwich University of The Arts, Norwich, UK